When the Soviets entered the city, Wallenberg was taken away by Russian soldiers supposedly to meet with the top Soviet general Malinovsky.

ソビエトが都市に入ったとき、ヴァレンベリは、おそらく、ソビエト最高司令官のマリノフスキに会わせるためにソビエトロシア人兵士たちによってつれていかれた。

This was on 17 January 1945.

これは、1975年1月17日のことであった。

He must have felt danger, because as he was led to the Russian vehicle he said: "I don't know whether I am being taken as a guest of the Soviets or as their prisoner".

彼は危険を感じたに違いない、なぜなら彼がロシアの車に連れられたとき、彼は「自分は、ソビエトの 客人としてつれていかれるのか、彼らの囚人として連れていかれるのかわからない」と言っていたからだ。

Wallenberg, who was 32 years old at the time, was never seen again.

当時32歳のヴァレンベルクは二度とあったことはなかった。

In the first years after his disappearance, the Soviets claimed that they had no knowledge of a person named Wallenberg.

彼の失踪後の数年間、ソビエトは、ヴァレンベリという名付けられた人間について何も知らない主張した。

Nevertheless, people who were incarcerated in Soviet prisons claimed that they had met him in various prisons. それにも関わらず、投獄されたソビエトの囚人たちは、彼は様々な囚人たちと会っていたと主張した

In 1956, the Soviets finally stated that he had died in prison in 1947.

1956年ソビエトは、ついに彼が1947年に刑務所で亡くなったと述べた。